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Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2018 - 2023 

 

PROTOKÓŁ NR 24/21 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 22 czerwca 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu  

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. Lista 

obecności członków Komisji i lista gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2020. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania finansowanego Powiatu Zgierskiego za rok 2020. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXIV sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Leszek Potakowski otworzył 24 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  
 

Ad. 2 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2020 (materiał sesyjny). 

 

Komisja przy 5 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie                     

w zakresie dotyczącym Komisji.  

 

Ad. 3 

Sprawozdanie finansowanego Powiatu Zgierskiego za rok 2020 (materiał sesyjny). 

 

Komisja przy 5 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie                    

w zakresie dotyczącym Komisji.  

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego               

za rok 2020 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2020. 

 

Komisja przy 5 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 23/21 z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 6 

Radny Arkadiusz Cichecki był zainteresowany, na jakim etapie jest budowa hali sportowej  

w Aleksandrowie Łódzkim, kiedy można spodziewać się otwarcia.  
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Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Brzeski przekazał, że otwarcie planowane 

jest na dzień 1 września, został przyznany certyfikat pasywności, brakuje tylko odbioru straży 

pożarnej.  

 

Radny Rafał Mamiński zapytał, czy prawdą jest że gdzieś w okolicach składowiska, które się 

paliło, ma powstać jakieś nowe składowisko odpadów.  

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski powiedział, że nic mu na ten temat nie wiadomo,                   

ale oczywiście jeszcze to sprawdzi.  

 

Radny Wojciech Budziarski nawiązując do sprawy Eko Boruta chciał wiedzieć, czy jest już 

wypisany z rejestru ksiąg wieczystych zapis, który nie pozwalał powiatowi robić z działkami 

żadnych ruchów i czy są rozmowy z Prezydentem Zgierza odnośnie ich przejęcia. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski oznajmił, że Prezydent podtrzymuje stanowisko przejęcia 

tych działek, ale warunkiem przekazania tej nieruchomości jest wyczyszczenie ksiąg 

wieczystych.  

 

Członek Zarządu Karol Maśliński dopowiedział, że wniosek został złożony, sprawa jest                 

w toku.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 24 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  

 

Główny specjalista  

Wanda Komorowska  

 

                 Przewodniczący Komisji                            

Rolnictwa, Leśnictwa  

                  i Ochrony Środowiska  

                            

                   Leszek Potakowski  

 

 


